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Bestyrelsesmøde den 30. August 2017 

   

Deltagere: Lise-Lotte Olsen (LO) 

Kenneth Lytzen (KL) 

Inger Larsen (IL) 

Anette Nielsen (AN) 

Henrik Hjorth Hansen (HHH) 

 

 

 

Kasserer 

Formand 

Fraværende:   

 

Kommentarer til og godkendelse af referat fra sidste møde 

Ingen kommentarer og godkendt. 

 

Status på kontingent-betaling 

Der er 4 der mangler at betale. 

 

Vejprojekt: Opsamling og erfaringer fra Zambiavej 

Brolæggerarbejdet skal der være opmærksomhed på, da det 

ikke er gået så godt for den brolægger der har arbejdet for 

Abildsminde. 

 

Der skal bruges tid på beskrive projektet. 

 

Abildsminde har nævnt at de generelt ønsker et tættere 

samarbejde. 

 

Zambiavej 11 har afleveret brev om, at de ikke er tilfredse 

med at kanten til indkørslen er blevet for høj. Anette svarer at 

vi kontakter NCC. Kenneth kontakter NCC. 

 

Hvad er vores næste opgave 

Beslutning af hvad der skal ske med vejene og der skal i den 

forbindelse udføres vejsyn. 

Det skal vurderes om der skal søges samlet om få mulighed 

for at byggeprocenten bliver 30%. 

 

Henvendelse fra grundejer 

Den tages ikke op da den er anonym og ikke omhandler 

vedtægtsmæssige elementer. 

 

Opsamling fra tidligere møder 

Venter til næste gang. 

 

Næste møde 

Vejsyn skal udføres 28/9-2017 kl. 18:30 + BS-møde 

 

 


